
 

  

Zápis z porady vedení konané dne 15. 10. 2018 

 

Přítomni: Matyska, Veselý, Dostál, Bartošek, Křenek, Šrubařová, Kohoutková, Holub, 

Regner, Rebok, Vičar, Krejčí 

Omluveni: Malinka, Zeman 

1. Zprávy z uplynulého týdne 

 Tajemnice informuje o proběhlé poradě tajemníků – mimo jiné byly tématem 

pozemkové agendy MU a investiční akce ve střednědobém výhledu. Bylo 

rozhodnuto o zřízení Dodatečného investičního fondu (DIF), kam budou 

všechny fakulty a ústavy přispívat od r. 2019 podle ukazatele užívaných ploch. 

Dále byl prezentován zájem vedení MU ucházet se o HR Award na všech 

relevantních HS (aktuálně zapojen jen CEITEC a Přírodovědecká fakulta).  

 

2. Úkoly z minulých kolegií 

 Zpráva ohledně wifi na SKM – T. Rebok informuje o přijatých námitkách v rámci 

veřejné zakázky na wifi pro SKM ze strany dodavatelů HP komponent. Zítra se 

bude konat schůzka na SKM, kde bude dohodnut další postup. 

3. Situační zpráva o digitalizaci VŠ 

 M. Veselý informuje o zájmu dvou dalších VŠ zapojit se do výzvy MŠMT. Dne 

11. 10. proběhla schůzka na Ministerstvu vnitra, kde byli zástupci VŠ rovněž 

přítomni. J. Kohoutková informuje o proběhlé schůzce kvestorů „magionských“ 

škol k tomuto tématu. Do 16. 10. bude finalizována technická specifikace spolu 

s finančním rámcem zapojení ÚVT do projektu (odpovídá J. Kohoutková).  

 

4. Zprávy od divizních 

 Tajemnice informuje o přechodu na elektronické podepisování v oblasti 

veřejných zakázek (kromě zakázek malého rozsahu).  



  

 J. Kohoutková informuje o dalších tématech projednaných na schůzce kvestorů 

„magionských“ škol – financování rozvoje EIS Magion, příprava tržních 

konzultací, autorskoprávní otázky.  

 M. Bartošek informuje o konání celodenního semináře ohledně ochrany 

osobních údajů v oblasti výzkumných dat dne 26. 10. v prostorách ESF MU, 

organizovaného v rámci CRP-GDPR projektu pro zájemce z celé ČR. Zájemci o 

účast jsou vítáni. 

 M. Bartošek dále informuje o probíhajících koordinačních schůzkách pracovní 

skupiny GDPR na MU za účasti pověřence a právního odboru RMU. 

 B. Regner informuje o probíhajících jednáních okolo grafiky pro weby v rámci 

JVS MU. 

 M. Veselý informuje o plánované schůzce 19. 10. na RMU ohledně autorských 

práv. 

 

5. Různé 

 Ředitel prezentoval návrh programu výjezdního zasedání vedení ÚVT 7. – 8. 

11. a požádal divizní o přípravu podkladů za své divize především k prvním 

blokům jednání. Téma PR strategie ÚVT bude předmětem jednoho z budoucích 

kolokvií ÚVT (mimo program tohoto výjezdního zasedání).  

 Ředitel informuje, že VR ÚVT předloží k projednání návrh na udělení dvou 

Stříbrných medailí MU, které budou v případě souhlasu této i celouniverzitní VR 

uděleny v příštím roce v rámci oslav 100. výročí MU.  

 Ředitel informuje o přidělení mimořádných odměn konkrétním zaměstnancům 

za přípravu a aktivní účast na Noci vědců, stejně jako za organizaci a účast na 

Open Day MUNI v září; oceněni jsou výhradně ti, kteří se v průběhu akcí přímo 

aktivně zapojili. Odměny budou vyplaceny v rámci výplaty za říjen. 

 Ředitel dále požádal o podklady o zapojení konkrétních zaměstnanců do 

realizace projektu MUNI4Students, kde budou v souvislosti s úspěšně 

uzavřenou etapou vyplaceny odpovídající odměny, rovněž v rámci výplaty za 

říjen. 

 Vánoční večírek ÚVT se bude konat ve čtvrtek 13. 12. od 17:00 hod., přičemž 

od 16:00 hod. bude předcházet povinné školení BOZP a PO pro všechny 

zaměstnance.  

 

 
Zapsala:                             Schválil: 

Iva Krejčí                                       Luděk Matyska  

                ředitel ÚVT MU 


